
Zápis z jednání komise rady města 
pro sport a tělovýchovu 

č. 01/21 

Den konání 9. března 2022 

Místo konání Zasedací místnost MÚ 

Čas  Od 16.00 Do   17.30  

     

Přítomnost členů komise Mgr. Josef Štefl přítomen 

Věra Janečková přítomna 

Petr Fila, DiS. omluven 

Bc. Veronika Stratílková 
Samková 

přítomen 

Lukáš Karal, DiS přítomen 

 Michal Háp přítomen 

 Mgr. Martin Šorf přítomen 

 Stanislava Kusá přítomna 

 Mgr. Karel Štarman omluven 

 Jiří Smékal přítomen 

 Ing. Lukáš Kubíček přítomen 

 Jiří Skřivan přítomen 

 Miroslav Suchý přítomen 

   

   

Přítomnost pracovníka MěÚ PhDr. Milada Nádvorníková přítomna 

Přítomnost dalších osob    

   

   

   

Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu 

 

Program jednání: 

1. Úvodní slovo předsedy + představení programu setkání 

2. Sportování v roce 2021 

3. Dětská hřiště a sportoviště  

4. Dotace 2022 

5. Sportování ukrajinských dětí  

6. Opravy a investice dětských hřišť a sportovišť 

7. Diskuse 

 



                                                                 

 

Průběh jednání a přijatá usnesení:  
1. Předseda komise přivítal přítomné členy a nastínil program jednání.   

 Členové komise si připomněli schválený celkový objemem prostředků na podporu sportu na kapitole 08 na rok 2022.  

Dotační program na podporu sportovní činnosti –                  1 250 tis. Kč 
Dotační program na podporu provozních výdajů sport. org. – 1 200 tis. Kč  
Individuální dotace – 250 tis. Kč             Dětská hřiště –         250 tis. Kč 

Odměny trenérů –     350 tis. Kč            Rezerva komise –      100 tis. Kč 

Usnesení Nehlasovalo se 

2. Diskutovalo se o sportování v roce 2021 v souvislostech covid 19 

Usnesení Nehlasovalo se 

3. Členové komise byli seznámeni s žádostmi na podporu pravidelné sportovní činnosti dětí.  

Členové komise překontrolovali předložené podklady u vybraných sportovců v kategorii soutěžící v roce 2021. 
Bylo připomenuto, že máme schválená pravidla v dotačních programech.  
Víme, že nebylo možné v prvním pololetí sportovat, proto důsledně nekontrolujeme šestiměsíční dobu, ale důvěřujeme 

žadatelům. Od září 2021 bylo trénování možné včetně zahájení většiny soutěží, které narušovaly pouze karantény.   
Oddíly, u kterých byly zjištěny drobné nedostatky, do pátku 11. 3. 2022, předloží emailem nové soupisy dětí v kategorii 

soutěžní a rekreační.  
M. Šorf navrhoval provedení důsledné kontroly u všech soutěžních dětí, ale tento návrh nebyl přijat. M. Šorf se také 
domnívá, že předložení soupisky dětí není dostatečným dokladem, že děti skutečně sportovaly. 

Usnesení Po aktualizaci přehledu soutěžních a rekreačních dětí komise doporučuje RaM/ZaM poskytnout dotace dle přílohy č. 1 

Zajistí M. Nádvorníková   

 

4. 
Členové byli seznámeni s žádostmi na podporu provozních výdajů sportovních organizací. 

Usnesení Komise doporučuje RaM/ZaM  poskytnout dotace dle přílohy č. 2 

Zajistí M. Nádvorníková 

5. Předseda informoval o přání pana starosty – umožnit ukrajinským dětem zdarma účast na trénincích oddílů. 

Zajistí Členové komise 

6. Předseda informoval komisi o opravách a investicích do dětských hřišť a sportovišť v roce 2021 a plánech na rok 2022 

7.  Diskutovalo se o kontrolách, řádném vykazování sportujících dětí, o vzájemné důvěře. 

 J. Skřivan se zajímal o možnosti zlepšit stav hřiště v Suché. Bylo doporučeno konzultovat v osadním výboru.  J. Skřivan 
připomínkoval rozdělení dotací do kategorií „městské“ a „komerční“. Bylo vysvětleno, že prostředky, které obdrží organizace 
formou dotace na úhradu nájmů se zpět vrací do rozpočtu města. Tento koloběh financí lze také snadno kontrolovat. 

 Další setkání komise se uskuteční 8. června 2022 Na Výsluní. 

 
V Litomyšli dne 9. března 2022 

podpis předsedy komise 

 

 


